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Abstract (en)
Separator for the successive pick-up of yarns held in a row (14), with a frame (10), in which at least one lifter (16) for picking up the yarns is guided
and is displaceable by means of a drive device. The lifter (16) has a punching needle (20) which punches into a yarn (14) in order to pick this up.
The lifter can have two punching needles (20) arranged at a distance from one another and directed towards one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Separator zum aufeinanderfolgenden Erfassen von in einer Aufreihung (14) gehaltenen Fäden mit einem Rahmen (10), in dem mindestens eine
Platine (16) zum Erfassen der Fäden geführt und durch eine Antriebseinrichtung verschiebbar ist. Die Platine (16) weist eine Stechnadel (20) auf,
die zum Erfassen eines Fadens (14) diesen ansticht. Die Platine kann zwei im Abstand voneinander angeordnet und gegeneinander gerichtete
Stechnadeln (20) aufweisen.
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